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Sanacija Stolarne
V teh težkih časih je pravza-

prav lepo obiskati tovarno, ki
se lahko pohvali, da je ušla ste-
čaju in dobro posluje.

V Dobrepolju sta dve tovar-
ni; Iskra telematika in Sloveni-
jalesova Stolarna-Dobrepolje.
Medtem ko se Iskra še pobira,
je Stolarna izplavala iz najhuj-
ših težav in ji gre vse bolje.

Najhuje je bilo leta 1985, ko
je bila tovarna tik pred steča-
jem. Nekaj časa je Stolarno re-
ševala občina. kar pa ni bilo
dovolj. Večkrat se je menjalo
vodstvo tovarne. Na koncu je
Stolamo pod svoje okrilje vze-
la Slovenijales-trgovina. Dolo-
čili so začasni kolektivni po-
slovodni organ, v katerem sta
bila Andrej Osterc in Pavla Vi-
har, ki ju je poslal Slovenijales,
ter direktor Stane Škulj, ki je
ves čas od končanega šolarvja
živel s Stolarno in je vložil vse
sile, da podjetje ne bi šlo
v stečaj.

Naredili so sanacijski načrt,
ki je obsegal novo lakirnico in
kotlovnico, nakup novih, so-
dobnejših strojev za obdelavo
lesa. Sredstva so črpali iz po-
sebnih posojil, ki so bila omo-
gočena podjetjem na demo-
grafsko ogroženih področjih in
so bila ugodna zaradi razmero-
ma nizkih obrestnih ,mer.

Gonilna sila je bil direktor
Stane Škulj, finančne zadeve
pa je urejal gospod Anton Ja-
kopič.

Dela so se začela v jeseni leta
1988 in še niso zaključena. Do
sedaj so zgradili halo, v kateri
sta kotlovnica in lakirnica. v iz-
meri 1400 m2. Kupili so tudi
nekaj strojev, kar jim je omo-
gočilo, da so delo posodobili in
izdelke dvignili v višji cenovni
razred. Za ilustracijo: prej je
bila cena stola od 20 do 35
DEM, sedaj pa stol stane od 50
do 85 DEM. Usmerjeni so v iz-
voz, saj prodajo 80 odstotkov

svojih izdelkov na konvertibil-
na tržišča, v glavnem v Skandi-
navijo, Nemčijo in Anglijo.

Zaradi Markovieevega stabi-
lizacijskega programa in nere-
alne vrednosti dinarja so bili
prejšnjo sezono v precej kočlji-
vem položaju. Odkar je možna
prodaja evidenčnih deviznih
pravic, je položaj nekoliko
boljši.

V Stolarni je trenutno zapo-
slenih 65 delavcev, radi pa bi
zaposlili še nekaj kvalificira-
nih mizatjev, ki pa jih je težko
pritegniti, saj so plače še ved-
no sorazmerno nizke, a so red-
ne in bodo v prihodnosti, ko se
bo tovarna dokončno opomo-
gla, boljše. V načrtu imajo še
nakup nekaterih strojev, ki bi
pocenili proizvodnjo in dvigni-
li kvaliteto izdelkov. Poleg te-
ga bodo odprli svojo industrij-
sko prodajalno, tako da bo sa-
nacijski načrt v celoti izpol-
njen. Seveda pa je vse odvisno
od sredstev, ki jih bodo lahko
zbrali. Nekaj možnosti je, da
dobijo posojilo, ki ga je razpi-
sala republika Sfovenija,
v obliki delnic, za podjetja na
demografsko ogroženih po-
dročjih.

Vojna jih ni posebno priza-
dela, saj v glavnem ne trgujejo
z drugim republikami, tako da
jim gospodarska blokada ni
škodovala. Na srečo pa se je
vojna tudi dovolj hitro konča-
la, da tuji partnerji niso razve-
ljavili pogodb. Nekaj težav bi
lahko nastalo, če bi prišla v te-
žave Lesnina in Slovenijales,
preko katerih prodajajo svoje
izdelke. A sedaj imajo tudi že
zunanje trgovinsko registraci-
jo, tako da bi veijetno tudi te
težave nekako premostili. Ven-
dar vsi upajo, da se bodo stvari
odvijale le še na bolje, kot so
načrtovali in kakor predvideva
sanacijski načrt.
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